



ORGATEC

MODERN OFFICE & OBJECT
MODERN OFFICE & FACILITY
KÖLN | COLOGNE, 21.-25.10.2014

Tipps zur Gutschein-Einlösung *Tips on redeeming your voucher*

SO EINFACH LÖSEN SIE IHREN GUTSCHEIN ONLINE EIN!

1. Melden Sie sich im Ticket-Shop an unter www.orgatec.de.
2. Geben Sie Ihren Gutschein-Code in das Feld „Gutschein einlösen“ auf der rechten Bildschirmseite ein und klicken Sie „Einlösen“.
3. Die Eintrittskarte steht Ihnen zum Download und Ausdruck zur Verfügung.

IHR VORTEIL:

Gutschein online einlösen und die ausgedruckte Eintrittskarte als kostenlosen Fahrausweis für Busse und Bahnen im erweiterten Netz des Verkehrsverbundes Rhein-Sieg (VRS) nutzen. Ausgenommen sind zuschlagpflichtige Züge der Deutschen Bahn AG wie z.B. IC/EC oder ICE.

IT'S EASY TO REDEEM YOUR VOUCHER ONLINE!

1. Register in the Ticket Shop at www.orgatec.com.
2. Enter your voucher code in the „Redeem voucher“-box on the right-hand side of your screen and press “Redeem”.
3. Your admission ticket is now ready to download and print.

YOUR BENEFIT:

By redeeming your voucher online, you can print out an admission ticket which can also be used as a free ticket for transportation on trains and buses of the extended VRS public transportation network. This does not include trains of Deutsche Bahn (DB), such as IC/EC and ICE trains, that require an extra fee.